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V�ra Šramková

V�sobotu �.�dubna se ve zru�ské 
sportovní hale uskute�nilo páté 

kolo okresního p�eboru barevného 
minivolejbalu. Zú�astnilo se ho ��� 
d�tí a�bylo odehráno ��� zápas�. Mezi 
týmy z�Kácova, Kunic, �í�an, �er�an 

a�Týnce nad Sázavou se domácí hrá�i 
rozhodn� neztratili a�p�edvád�li p�kné 
výkony a�bojovali o�ka�dý bod.

Mezi nejmladšími volejbalisty ve 
�luté kategorii zvít�zil tým Týnec B, 
zru�ští reprezentanti Adélka Filipo-
vá a�Toník Vorlí�ek obsadili devátou 
p�í�ku. Oran�ovou kategorii bez jedi-
ného zaváhání opanovala zru�ská dvo-
jice Stela Pavlicová a�Kája Strnadová. 
Na bramborovém �tvrtém míst� se 
umístili Má�a Šramka a�‡ea Vav�i-
nová. Šesté místo vybojovala Zuzka 
Fo�ová s�Natálkou Lipavskou. Dvo-
jice Emma Filipová a�Sára Svobodová 
obsadila osmou p�í�ku.

V��ervené kategorii jsme zru�ské 
zástupce nem�li a�o�medaile bojovala 
p�edevším dru�stva z�Kunic a��í�an, 

zlato si odvezlo dru�stvo Kunice A.
Odpoledne pat�ilo modré kategorii, 

ve které jsou povoleny ji� všechny vo-
lejbalové herní �innosti. Této katego-
rii vévodily op�t domácí hrá�ky a�po 
vít�zství ve všech odehraných zápa-
sech si první místo zaslou�ila trojice 
Matylda Mrvová, Ani�ka Shkrobanets 
a�Míša Šramková. Další zru�ský tým 
ve slo�ení Andrea Kadlecová, Kate-
�ina Marhanová a�Nikola Tvrdíková 
vybojovala pátou p�í�ku a�desáté mís-
to obsadila trojice Lili Bártová, Jarka 
Khavronenko a�Kristýna Lozanovská.

P�ed námi je poslední letošní turnaj 
okresního p�eboru barevného mi-
nivolejbalu po�ádaný týmem z�Ká-
cova, kde se d�ti op�t budou sna�it 
o�co nejlepší umíst�ní a�nasbírají další 

cenné zkušenosti. Na záv�r mi dovolte 
vyjád�it velké díky d�v�at�m z�volej-
balového oddílu za celodenní pomoc 
p�i pískání zápas�, trenér�m za jejich 

�as a�energii, kterou p�íprav� d�tí v�-
nují, správ� haly, ochotným rodi��m 
a�všem ostatním, kte�í pomohli s�or-
ganizací turnaje!

Minivolejbal ve Zruči

FOTA: J. TŮMA

Sportovní akce
3. 5. Májový pochod – Turistický oddíl TJ Jiskra pořádá již 45. ročník Májového pochodu. Start od 7.00 do 

9.00 před spolkovým domem. Možnost výběru délky trasy. Startovné dobrovolné.

11. 5. Házená�– turnaj �eny, začátek v 8.00, sportovní hala

17. 5. Volejbal mláde� barevný, sportovní hala

18. 5. Házená�– turnaj mu��, TJ Jiskra Zru� nad Sázavou × Lede� nad Sázavou, začátek v 10.00, 
sportovní hala

24. 5. Házená�– turnaj p�ípravky, začátek v 9.00, sportovní hala

25. 5. Házená�– turnaj mu�i, TJ Jiskra Zru� × Chomutov, začátek v 10.00, sportovní hala

31. 5. Házená�– miniturnaj, začátek v 9.00, sportovní hala

Petr Novák

První kv�tnovou sobotu �.��. vás 
srde�n� zveme na ��. májový po-

chod do �eského Šternberka. Start 
pochodu je od .�� do �.�� ve Zru-
�i n. S. ve spolkovém dom�. Trasy 
��, �� a��� km vedou ze Zru�e n. 
S. do �eského Šternberka. Trasa 
�� km za�íná v�Kácov�, ale regist-
rovat se musíte na startu ve Spol-

kovém dom� ve Zru�i n. S. Do Ká-
cova m��ete jet vlakem v��.�� hod. 
z�nedaleké �elezni�ní zastávky. Cíl 
všech tras je na nám�stí�ku v��es-
kém Šternberku u�budovy obecního 
ú�adu, budeme tam na vás �ekat od 
��.�� do ��.���hodin. V�cíli všichni 
zú�astn�ní dostanou diplom se jmé-
nem a�jako dárek si m��ete vybrat 
bu� novou absolventskou turistic-
kou vizitku nebo placku pochodu.

Startovné je tentokrát dobrovol-
né, necháme na vás, jak oceníte 
naši práci. Odkazy na mapy tras, 
soubory gpx do navigací a�další in-
formace o�pochodu jsou umíst�ny 
na internetové stránce http://turisti-
ka.jiskra-zruc.cz nebo facebookové 
události.

Na setkání s�vámi se t�ší turistický 
oddíl TJ Jiskra Zru� nad Sázavou.

MĚSTO SPORT

Pozvánka na 45. májový pochod
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Zvýhodněná
cena instalace

WiFi router
za akční cenu

Fotografie k článku „Ohlédnutí za atletickou halovou sezónou 2024/2025“ ze str. 16

FOTA: ARCHIV ODDÍLU ATLETIKY


